

STUDIENÄMNDEN VID FYSIK

PROTOKOLL FÖRT VID SNFTM-MÖTE
31 JANUARI 2017

Tid: 12:00
Plats: Donatorn

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	VICTOR "WÄHFFLAN" WÄHLSTRAND SKÄRSTRÖM
KASSÖR	OSKAR "GURKAN" SJÖKVIST
SEKRETERARE	GABRIELLA "BELLA" GRENANDER
VECKOBLADERIST	ERIC GHASSABAN KJELLÉN
KANDIDATANSVARIG	NIKLAS MOSZCZYNSKI
MASTERANSVARIG	BJÖRN JOHANSSON
MATANSVARIG	LINA "FESTIS" HULTQUIST
ÅRSKURSREPRESENTANT	HELENA ANDERSSON

Sammanfattning

- Vi tar beslut angående vilka som ska erhålla årets Guldäpple-pris.
- Vi planerar vår aspning och kommer fram till förslag på vad vi ska ha för aspevent. Victor och Oskar kommer att tillsammans bestämma datum för när aspeventen hålls.
- Den omtalade pedagogikdiskussionen kommer att hållas idag.
- Vi vill ha teambuilding då vi har pengar över i den budgetposten.
- Vi ska planera ohmsits nästa vecka.

§1 Mötets öppnande Victor Wählstrand Skärström öppnar mötet kl. 12:00.

§2 Val av justerare Björn Johansson väljs till justerare.

§3 Föregående mötesprotokoll Föregående mötesprotokoll föredrogs och lades till handlingarna.

§4 Runda bordet

- Niklas kommer att hålla i introduktionsmöte för nya kursutvärderare imorgon. Han har även med sig godis till dagens möte!
- Björn har pratat med sin patet Ellinor Rånge om mastersrelaterade saker.

Victor Wählstrand
Ordförande

Gabriella Grenander
Sekreterare

Björn Johansson
Justerare

- Oskar har skrivit ekonomisk berättelse och nästan sammanställt kvartalsrapporten färdigt. Han har även hanterat utbetalningar.

- Victor har skrivit verksamhetsberättelse.

Han har även mejlat mycket angående problemen i programmeringstekniken, då vi har fått tre mejl och än fler muntliga kontaktet från Nollan som upplever informationen av poängsättningen av labbarna som luddig. Victor har ej fått kontakt med examinatorn än, Helena tror att det kan bero på att många studenter har mejlat direkt till Erland angående detta.

Victor har även mejlat med Julie Rowlett, som är positiv till att hålla i nästa BSD-föreläsning. han råkade dock ge henne fel datum, men har mejlat om detta och hoppas att det ordnar sig.

§5 Guldäpplet Vi diskuterar de nomineringar till Guldäpplet som vi fått in och beslutar vilka som kommer att få prisen. Vicotr kommer att mejla ut nyheten till mottagarna senare idag.

§6 Aspning Vi diskuterar olika förslag på event vi skulle kunna ha på våran aspning.

- Aspfika
- (P)ost- och vinkväll
- Medverka på cocktailparty
- Delta på ett SNFTM-möte
- Casekväll likt den workshop vi hade under studienämndskickoffen.
- Pubquiz på JA
- Delta på ohmsitsen
- Hjälpa till på BSD:n i LV5

Vi funderar även på om vi vill ha en aspfilm; inte i den stil som FNollK, F6 och DP har, utan en, eventuellt, animerad som berättar om vad vi gör i SNFTM. Om vi vill göra en animerad film så skulle antingen Wello eller en kompis till Victor kunna göra animationen.

Victor och Oskar kommer tillsammans bestäma datum för eventen.

§7 Pedagogik-diskussion Då alla kunde medverka på workshopen idag så bestämmer vi att ses 17:05 på Focus för att tillsammans gå och köpa mat.

§8 Övriga frågor

- **Ohmsits:** I brist av tid så tar vi denna punkt nästa möte.
- **Teambuilding:** Då vi har pengar över i denna post och tre av de sittande ej har haft teambuilding så vill vi göra det nu. Lina föreslår Prison Island som ska finnas här i Göteborg, något liknande Fångarna på fortet.

- **Synlighet:** Vi kan bli bättre på att synas på Facebook, till exempel posta nyheter som läggs upp på Studentportalen - exempelvis när man kan anmäla sig till tentor och liknande. Det kan vara bra att tänka på om man vill ha en rolig bild till informationen så ska man försöka att inte göra så att den kan missuppfattas.

§9 Nästa möte Nästa möte blir 6 februari.

§10 Mötets avslutande Mötet avslutades av Victor kl. 13:00.

